
PROTOKOLL FRA STYREMØTE 04/2021 
– 2023

13 oktober 2021

 Microsoft Teams 

Tilstede: Aleksander Wråli, Egil Olsen, Vigdis Bruun, Frank 
Nielsen, Solveig Nilsen, Roger Aandalen og Else 
Marie Fjeld 

SAK 17 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR 03 2021/2023 

SAK 18 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å ta protokollen fra styremøte nr. 03 /2021-2023 til etterretning. 

 

- Utsettelse terminliste Norgesserien til styremøte 05
- EM 2021
- Samarbeid Olympiatoppen
- NM
- Vestlandsserien

Vedtak: 
Styret besluttet 
å ta informasjonen til orientering.

INFORMASJON



SAK 19 

SAK 20 

SAK 21 

SEKSJONSSTYRET DISKUTERER FREMTIDIGE NM 

 Det er vanskelig å skaffe NM arrangører. Ingen har meldt seg for sesongen 2022. 
Er vårt NM-format for stort? Administrasjonen ønsker at seksjonsstyret diskuterer 
problemstillingen 

Vedtak: 
Styret besluttet 
Å la administrasjonen arbeide med fremtidig NM struktur. Arbeide legges frem for 
seksjonsstyret 04.desember   

SEKSJONSSTYRET DISKUTERER SPECIAL OLYMPICS 

Det er ingen gulrot for våre utviklingshemmede spillere. Internasjonalt er ikke 
boccia  eller teppecurling en gren. For å følge vår medlemsutvikling, bør 
seksjonsstyret diskutere muligheten for å lage ett opplegg for målgruppen.    

Vedtak: 
Styret besluttet 
å la administrasjonen se videre på å arrangere special olympics Norge 

EVENTUELT 
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